
 

 

Provincie Flevoland 
t.a.v. dhr. A. Gerritsen, Voorzitter van Provinciale Staten,  
 

Onderwerp: Schriftelijke vragen n.a.v. de Europastrategie 
Flevoland en Europastrategie Regio Randstad 

 
Datum: 29 januari 2024  
  

Geachte Voorzitter van Provinciale Staten, 
 

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de 
fractie van JA21 de volgende schriftelijke vragen aan het college van 
Gedeputeerde Staten over de Europastrategie Flevoland en Europastrategie 
Regio Randstad 
Op 13 juli 2016 is door provinciale Staten de Europastrategie Regio Randstad  en de 
Europastrategie Flevoland vastgesteld voor de jaren 2016 – 2020.Later werd nog in 
2020 een uitvoeringsovereenkomst gesloten met de provincies Zuid en Noord 
Holland en Utrecht. Nog in 2020 werd de bestaande samenwerking door GS 
bevestigd, en werd de werkwijze herijkt en werden werkafspraken vastgelegd per 
2021. 
Informatievoorziening naar de Staten verliep via de werkgroep Europa en betrof 
onder meer uitwerking van een mission statement, actuele berichtgeving, periodieke 
terugkoppeling van lobbyactiviteiten en rapporteurschappen. 
 
Tegen deze achtergrond roept de recente presentatie op 17 januari jl. onder de titel 
“inwerkprogramma” de volgende vragen op : 
 
 

1) Wat is er in de afgelopen periode vanaf 2020 precies gedaan? Wat is 
de huidige Europastrategie Regio Randstad en die van Flevoland en 
wanneer is daarover besloten? Op welke wijze en wanneer zijn de 
Staten daarbij betrokken geweest? Met welke uitkomst? 
 

2) Hoe is de rolverdeling in P4 verband precies ingericht en wat is verder 
meer specifiek de rol van HNP, team Europa, de lobbyisten en 
betrokken gedeputeerden? Wat zijn onderlinge afspraken geweest en 
wat de onderlinge afstemming? Hoe vindt de coördinatie tussen 
actoren plaats en is er afstemming periodiek? 

 
 

3) Ervan uitgaande dat de samenwerking in P4 verband is 
gecontinueerd, is de vraag wat de inhoud daarvan was/is en wat de 
specifieke inzet van Flevoland in dit kader? Hoe was/is dat 
neergelegd in de jaarlijkse werkplannen van de provincie? wat is de 
nadere uitwerking in inzet in lobbytermen en inhoudelijke 
beleidsthema’s? 
 

4) Op welke manier is de specifieke inzet van P4 en de provincie zelf 
(gedeputeerde en team Europa) te herleiden naar de toegekende 
subsidies in de periode 2014-2020 (als door Erac berekend)? Hoe 
was de provinciale inzet georganiseerd en tegen welke kosten, met 



 

 

name in personele inzet en apparaatskosten als ook in 
cofinanciering? Is er sprake van taakstellende resultaten? 
Wat zijn de concrete werkplannen, waarop inzet is 
gebaseerd? 
 

5) Op welke wijze is in deze collegeperiode de inzet gestructureerd? Wat 
zijn de beleidsterreinen waarop gericht wordt ingezet? Welke 
netwerken zijn belangrijk en worden deze benut? 
 
 

6) Op welke wijze is specifiek inhoud gegeven aan periodieke 
informatievoorziening aan PS in deze periode? 
 

7) Als er strategieën aanwezig waren, onder welk mandaat is er de 
afgelopen statenperiode 2019 - 2023 een Europastrategie Regio 
Randstad en Europastrategie Flevoland van toepassing geweest?  
 

8) Kunt u beschrijven hoe het besluitvormingsproces er uit ziet van 
standpunten geformuleerd door de Staten en het College naar het 
Huis van Nederlandse Provincies en ook via de Interprovinciaal 
Overleg (IPO) naar het Huis van Nederlandse Provincies (HNP) en 
vervolgens hoe het zich manifesteert tot voorstellen die worden 
behandeld door de Europese Raad en het Europese Parlement? 
 

9) Is het mogelijk dat Statenleden, bijvoorbeeld via de LIS, ieder kwartaal 
worden geïnformeerd over de actualisatie van de lobbyfiches zoals 
het HNP-bestuur en IPO-bestuur ook worden geïnformeerd? 

 
10) Fondsen zoals GLB zijn op Europees niveau onderhevig aan mutaties 

tijdens een P&C cyclus. Kan het College de Staten adequaat 
informeren over dergelijke ontwikkelingen van fondsen die relevant 
zijn voor Flevolandse onderwerpen? 

 
11) Kan het College een voor de Flevoland relevant overzicht (bijv. 

hiërarchisch overzicht) verschaffen met welke beleidsonderwerpen 
van de EU in de EU wordt gelobbyd door de provincie, of door diens 
afvaardiging, en hoe die zich verhouden tot de dossiers van het HNP, 
Comité van de Regio’s, IPO, de thema’s van de Europa-strategieën 
en Flevolandse programmaonderdelen die daarin vallen?  
 

12) Heeft de Provinciale Staten enig invloed op het werkplan van het HNP 
dat binnenkort wordt vastgesteld? 

 
7 maart 2017 is er een statenvoorstel aangenomen voor het Lidmaatschap 
Conference of Peripheral and Maritime Regions (CPMR).  
 

13) Kan de provincie aangeven welke concrete resultaten deze 
samenwerking heeft opgeleverd? 
 

14) Kan de provincie aangeven welke kosten er tot op heden zijn gemaakt 
voor deelname aan dit netwerk? 
 



 

 

15)  Tenslotte : hoe ziet het verdere inwerkprogramma er uit?  
 
 
 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
 

Kees Kok,  

Fractievoorzitter JA21 Staten van Flevoland          


